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Abstract (en)
[origin: WO9204540A1] An ignition system with capacitive knocking ignition for internal-combustion engines, associable to an electric energy
generating flywheel, that utilizes a capacitor (C1) discharge means (thyristor SCR) to generate a spark in one correspondent ignition plug (Ca),
characterized by the fact that the secondary coil (Ls) has an end electrically connected to the feed coil (Ba) of said generator and an end connected
to the ignition plug (Ca) in order to: first of all have a spark on the ignition plug (Ca) deriving from the discharge of said capacitor means (C1) on the
primary winding (Lp), inducing tensions with high potential on said secondary winding (Ls) and then that such feed coil (Ba) of said electric energy
generator sets provide furthermore and directly current to said secondary coil (Ls) to prolong the duration of the spark.

Abstract (fr)
Système d'allumage par détonation en régime capacitif pour les moteurs à combustion interne, que l'on peut associer à un volant produisant
une énergie électrique, et qui utilise un dispositif à décharge à condensateur (C1) (thyristor SCR) pour émettre une étincelle dans une bougie
d'allumage correspondante (Ca), se caractérisant par le fait que la bobine secondaire (Ls) a l'une de ses extrémités électriquement reliée à la
bobine d'alimentation (Ba) dudit générateur et l'autre extrémité reliée à la bougie d'allumage (Ca) pour: en premier lieu avoir une étincelle sur la
bougie d'allumage (Ca) dérivée de la décharge dudit dispositif à condensateur (C1) sur l'enroulement primaire (Lp), provoquant des tensions à
haut potentiel sur ledit enroulement secondaire (Ls) et pour faire en sorte que la bobine d'alimentation (Ba) dudit générateur d'énergie électrique
fournisse en outre un courant directement à la bobine secondaire (Ls) pour prolonger la durée de l'étincelle.
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